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Skolebestyrelsesmøde 
 

torsdag d. 25.10. 2018 kl. 19.00-22.00. 
 
Indtryk: Christina 
 
Afbud:  Gitte, Michael, Glenn 

 
Dagsorden: 
 
23. Underskrivning af referat fra sidste møde.  
  
24.   Godkendelse af dagsorden 
 
25. Meddelelser fra elevrepræsentanterne 
Elevrådet har udsendt et spørgeskema. 
De ønsker at bordtennisbattene ligger i boden.  
Man kan købe bats og låne for et depositum.  
 
DEBAT/BESLUTNING: 
 
26.    Elevrådspuljen.  
         Status på møde og anvendelse.  
         Opfølgning på ønsker om bordtennisbat.  
Der er afholdt møde med Kristian Kilt og elevrådet 
Der er afsat et beløb på 5000 kr. som elevrådet kan råde over. 
Eleverne kan ansøge i puljen om ting der kan komme hele skolen til glæde. 
Der er lavet en spørgeskemaundersøgelse i udskolingen med ønsker. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning og afvente elevernes udkast 
 
27. Julefest. 
Christina orienterer. 
Der er afholdt møde med 6.kl. teamet. 
På næste bestyrelsesmøde uddeles der opgaver. 
Der er forslag om at tilkøbe en DJ til ungernes fest 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning og planlægge færdig på næste møde. 
Christina og Anders koordinerer DJ 
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28. Digitaliseringsstrategi. 
Pædagogisk udviklingsmøde for hele personalet er afholdt. 
Temaet var digital dannelse 
Første møde handlede om at kortlægge nuværende praksis og starte dialogen 
Til næste møde ønskes sparring fra fx oplægsholder 
Arbejdsgruppemøde skal afholdes. 
Procesplan for det videre arbejde udarbejdes i arbejdsgruppen. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning og afventer arbejdsgruppens procesplan 
  
29. Status på haldrift. 
Vi er gået fra en kommunal hal til en skolehal. 
Vi er nu i år to i den toårige forsøgsperiode 
Hallen bliver mere booket og en forbedring af bookingsystemet har skabt bedre overblik. 
Brugertilfredsheden er steget markant.  
Brugerne oplever bedre rengøring og at udfordringer løses hurtigt. 
Brugerne oplever at hallen er mere tilgængelig. 
Økonomisk er vi stadig afhængige af det ekstraordinære driftstilskud i forsøgsperioden, 
men vi kan konstatere en nedadgående tendens i energiudgifter. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning 
 
30. 1. arbejdsgruppemøde om analyse af optimering af udearealer og fysisk 

kobling mellem skole og dagtilbud i Stjær. 
 Tilbagemelding fra mødet onsdag d. 26.10. 
Der er afholdt møde i arbejdsgruppen 
Jens Røgen Kristensen, Stine Hurup Højgaard og Helle Lund-Pedersen fra Dagtilbud 
Skovby-Stjær, Glenn M. Sørensen, Kristian Kilt og Nils Vangkilde fra Stjærskolen, 
Chefkonsulent Torben Steen fra skoler og børnehaver samt børn og ungechef Søren 
Aalund deltog. 
Fokus på et matrikelfællesskab i fremtiden 
Der blev konkluderet, at dagtilbuddet indgår i en helhedsplan for hele området 
Børnehaven er etape nummer et i etapeopdelt kulturkraftværk 
Der er udarbejdet et forslag fra arkitekterne i DGI 
Forslaget fra DGI er rundsendt til alle aktører. 
Høringssvar skal indsendes inden d. 31.10. 
Der er fokus på at opdele i etaper så driften.  
Projektet er gennemgået på mødet. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At Nils tager kontakt til DGI for at sikre at tilbuddet stadig er gældende. 
At støtte forslag, tilbud og skitse fra DGI og afvente de øvrige aktører tilbagemelding 
 
31. Næste møde. 
Julefest 
Digitalisering 
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32. Eventuelt. 
Motionsdag – er der brug for at overveje konceptet? 
  
Kl. 21.30: 
 
33.   Orientering: 
 Formanden for bestyrelsen  
Ingen orientering  
 
 Skolelederen 
Der er afholdt en lille reception for Jeanette i forbindelse med 40 års ansættelse i 
kommunen. 
Hun modtog Dronningens fortjenstmedalje i sølv. 
Der kommer besøg fra Europa i næste uge i forbindelse med Erasmus+-projektet 
”Together strong and safe” 
De deltagende lande er Danmark, Island, Cypern, Spanien, Ungarn, Finland. 
Besøget hos os er uden børn. 
Evaluering af motionsdagen – dejlig dag, godt koncept. 
Bedsteforældredag fredag d. 2. november. 
Anders B. og Nils er til Skoleledernes Årsmøde i Odense 31.10. – 2.11. 
  
 Fra Pædagogisk Rådsmøde 
Indeholdt i øvrige punkter 
  
  
   
 


